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ABSTRACT 
  
This research aimed to discover the role of fisherwomen in supporting their family needs since 
they played an important role to increase the income of fisherman’s family. This research was 
conducted in April 2018. The sampling method was done by applying Simple Random Sampling 
and interval analysis to process the collected data. This research used descriptive qualitative as 
the method, which portrayed activities of fisherwomen and their participation in increasing 
family finance in Percut village. The result indicated that fisherwomen’s roles divided into three 
sectors: domestic sector, public sector, and fisherman sector. The domestic sector consisted of 
household tasks such as cooking, washing clothes, cleaning the house, taking care of the children 
and helping their husbands. The public sector consisted of majlis ta’lim, social gathering, and 
organization group. Fisherman sector consisted of the boat, supporting tools, income, working 
time and catch variety. The domestic sector had a low percentage at 66, 66%, public sector at 
75% and fisherman sector at 69, 44%. 
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摘要 

 

 本研究的目的是找出渔民妇女在帮助最大限度地满足渔民家庭生活需

求方面所发挥的作用，女渔民在增加渔民家庭收入方面的作用非常有影响。

该研究于 2018 年 4 月进行。本研究中的抽样测定只是随机抽样，使用间隔分

析处理的数据量。本研究中使用的方法是描述性定性，描述了渔民妇女参与

改善 Percut Sei Tuan Percut 村街道分区家庭经济的活动。举报人是 Percut 村的

女渔民，他们参与帮助家人的经济。这项研究的结果表明，妇女渔民的作用

分为三个部门，即国内部门，公共部门和渔业部门，其中国内部门包括烹饪，

清洁服装，照顾儿童和帮助丈夫和公共部门，社会聚会和其他组织以及渔民

部门包括各种类型的船只，支持活动的设备，收入，工作时间和捕捞类型。

国内部门的类别为 66.66％，公共部门的类别为 75％，渔业部门的比例为

69.44％，类别较低。 
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漁師家庭の生活を満たすための女性漁師の役割 
（Deli Serdang 県 Percut sei tuan 地区の Percut 村での事例研究） 

 
要旨 

 
本研究の目的は、家族の生活を満たすのを助ける女性漁師の役割を決定することである。女

性漁師の役割は、漁師の世帯収入の増加に非常に影響力がある。 この調査は 2018 年 4 月に

実施された。調査でのサンプリングの決定は、間隔分析を使用する際のデータ量による単純

なサンプリングである。方法は記述的な定性的であり、Percut Sei Tuan 地区の Percut 村での

家族収入を増やす参加に関する女性の活動を述べる。情報提供者は、家族の経済の支援に参

加する Percut 村の女性漁師である。結果は、女性の漁師の役割は、内部門、公共部門、漁

業部門の三つの部門に分かれていることを示している。内部門には、料理、衣服の愛、家の

掃除、子供の世話、夫の援助である。 公共部門には、イスラーム講話会、懇親会、および

組織グループなどである。 漁業部門は、ボートの種類、活動をサポートする機器、収入、

労働時間、漁獲の種類である。   
 

キーワード：役割、漁師、内事、公共 

UNIVERSITAS MEDAN AREA


	148220065 - Mhd. Sofyan Sori
	Muhammad Sofyan Sori (¡¦¬¦í^¬¦«+¿-¼p¿s (u)
	Muhammad Sofyan Sori ケポック



